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Horňák: 

Či by bolo možné rozšírenie kamerového systému na sídlisku pred detským ihriskom na Ulici 

Berehovskej, nakoľko pri nahlásení auta, ktoré stalo pri trávniku pred hojdačkami, nebolo 

v zábere.  

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka rozširovania kamerového systému, to rozširovanie kamerového systému je 

realizované gescii mestskej polície a jej plánu, preto by som požiadal pána náčelníka, aby 

informoval o tohtoročnom rozširovaní, resp. o rozširovaní pre ďalšie roky.  

Ing. Brinček: 

Čo sa týka kamerového systému na vami položenú otázku na Berehovskej ulici jak je detské 

ihrisko, tam sú v tejto oblasti 2  kamery. Obidve sú statické, jedna zaberá detské ihrisko 

priamo, aby sme mali prehľad o tom aby nedochádzalo k poškodzovaniu a druhá kamera je 

nasmerovaná na stojisko kontajnerov odpadu. Na Berehovskej ulici sú tieto dve kamery. 

Teraz, čo sa týka rozšírenia tohto roku, do konca júna ďalšie 6 kamery a ani jedna tam nebola 

plánovaná do tejto oblasti. To znamená, boli plánované na iné oblasti, dole jak je archív, na 

Ulicu záhradnú, ďalej jak je vodárenská spoločnosť oproti športovej hale, ďalej na Čsl. 

armády oproti starej Jednote a na kpt. Nálepku, jak je výjazd z mesta a križovatka tej ulice jak 

ide na Koronč, kvôli čiernej skládke a vjazdu to, čo bolo dohovorené so štátnou políciou. 

PhDr. Čižmár: 

Ešte doplním, že v rámci rozširovania kamerového systému v ďalšej etape je možné potom 

pán náčelník riešiť ďalšie oblasti. Celé toto rozširovanie kamerového systému a jeho účinnosti 

sa deje aj v spolupráci so štátnou políciou.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 22.6.2015 

 

 

 

 

 

 


